

《高中一年级下册(高中英语)-同步听》

图书基本信息

书名：《高中一年级下册(高中英语)-同步听力-同步时间(必修3.必修4)》

13位ISBN编号：9787560064154

10位ISBN编号：7560064159

出版时间：2007-3

出版社：外语教研

作者：韩宝成

页数：105

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介以及在线试读，请支持正版图书。

更多资源请访问：www.tushu000.com

《高中一年级下册(高中英语)-同步听》

内容概要

《高中英语同步听力》是《英语》(新标准)系列教材的配套出版物,供老师开展课堂听力教学或指导学生进行课外自主听力训练使用。本教材是依据国家《英语课程标准》对高中英语学习提出的目标和要求编写的,总的指导思想是使学生通过一定的听力实践活动系统训练和全面提高英语听力技能,从而提升实际运用语言的能力。

本教材采用主题模块化设计,沿用主教材主题,每个模块大致由六个听力任务组成。本教材具有以下特色:

一、依据不同主题的特点和内容,主要对主旨要点、具体信息、情感态度、人物关系、推理判断等方面的听力技能进行专项训练。听力是外语学习者较难掌握的技能之一,在学习过程中,学习者需进行大量的反复训练才能掌握。本教材不同模块听力技能训练的重点有所不同,目的是使学生的某项听力技能通过反复训练得到加强和提高。

二、注重听力技能发展的系统性。虽然不同模块听力技能训练的侧重点不一样,但整套教材的设计具有很强的系统性。一方面使学生在听力技能发展的各个层面都能得到训练,同时每个模块也设有综合技能训练任务,注重学生综合听力理解能力的提高。

三、听力材料自然、地道。对中高级英语学习者来讲,自然、地道且难易适中的听力材料是训练并提高英语听力技能的重要保证。本教材由国外从事教材编写的专业作者编写,并由外国专家录音,语言、语音均地道、准确。

四、活动及练习形式灵活多样,既有客观性的听力理解训练,又有开放性的练习形式,如听、写结合的填空、完成句子等,并配以插图,趣味性强。

五、与教学同步,可以用作课堂教学的同步训练。

编者希望这套听力教材作为主教材的有益补充,不仅能够解决高中学生听力资源不足的问题,而且能够帮助学生在听力技能及综合语言素养方面得到全面提高。

《高中一年级下册(高中英语)-同步听》

书籍目录

必修3 Nodule 1 Europe Nodule 2 Developing and Developed Countries Nodule 3 The Violence of Nature Nodule 4 Sandstorms in Asia Nodule 5 Great People and Great Inventions of Ancient China Nodule 6 Old and New
必修4 Nodule 1 Life in the Future Nodule 2 Traffic Jam Nodule 3 Body Language and Non-verbal Communication Nodule 4 Great Scientists Nodule 5 A Trip Along the Three Gorges Nodule 6 Unexplained Mysteries of the Natural World Answer Key

《高中一年级下册(高中英语)-同步听》

章节摘录

Tapescript: Xiaofeng: You know, Kevin, there are many beautiful places in China that you should visit. Kevin: I'm sure there are! Where should I start, Xiaofeng? Xiaofeng: Well, first, there's Beijing, the capital of China. Kevin: I know Beijing, of course. It's where I'm studying right now! Xiaofeng: But you're still new to the city. In Beijing you must visit Tiananmen Square, and then to the north of it is Beihai Park. Have you been to the Forbidden City? Kevin: Whereabouts is that? Xiaofeng: The Forbidden City is located between Tiananmen Square and Beihai Park. It was the home of some of China's emperors. Kevin: I can't wait to see it! And where is the Temple of Heaven? Xiaofeng: It's to the south of Tiananmen Square. Kevin: Great! I'll visit all of these places. Well, I've also heard a lot about Shanghai, but I've never been there. Xiaofeng: Shanghai is on the coast, about 1,000 kilometres south of Beijing. It's another great city. Though one of my favourite places in that area is actually to the south of Shanghai, off the coast of the city of Ningbo. It's called Putuoshan and it's a small island with many Buddhist temples. It's very quiet, much different from the big cities. Kevin: Sounds excellent!.....

《高中一年级下册(高中英语)-同步听》

编辑推荐

商品《同步时间：高中英语同步听力（高中1年级下册）（必修3、必修4）》只含书籍，磁带需另配。

《高中一年级下册(高中英语)-同步听》

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:www.tushu000.com